
 
 

 

 

 

Verslag open forum Sportraad 

 

 

DATUM: 

 

Woensdag 27 maart om 19.30u Bakenbos GC Felix Sohie 

AANWEZIG: Paul Vanloo (TTC), Philippe Ghekiere (Yoga Druivenstreek), 

Karen Boydens (Jolly Jumpers), Martine Raes (Turnkring De 

Kelle), Joost Dewolf en Rob Onderwater (HTC-ISCA), Morgane 

De Bock (Fai Mai), Micheline Van Hees, Dirk Craps (Gympies), 

Roel Bockstal (WTC en DTC), Gino Vandervoort (ERCH), Alain 

Vermeulen en Melanie Longdon (Tang Soo Do) 

  

VERONTSCHULDIGD:  

 

Dynamo Wijndaal, Uniko, Joy Sergeys (Schepen) 

AFWEZIG: / 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1. EVALUATIE FEEST VAN DE SPORT  

Evaluatie Feest van de Sport 2023. 

Volgende feedback werd gegeven door de sportraad : 

- Donker 

- Vorig jaar was de flow logischer 

- Het is moeilijk om leden te vinden om ernaar toe te gaan want we spreken over kampioenen 

maar niet alle deelnemers zijn officiële kampioenen (bv : gordeluitreikingen voor 

gevechtssporten) 

- De polyvalente zaal is niet gepast voor zo een groot evenement  

- Jeugd en volwassenen liever apart 

Wat is het objectief van het feest van de sport?  

Rob heeft toegelicht dat het een viering van sporters is, een viering voor iedereen die iets 

wenst te tonen en/of vieren in verband met sportactiviteiten. De focus ligt dus op 

verdienstelijke sporters huldigen. 

De leden van de sportraad hebben dan volgende opmerkingen gegeven voor een volgende 

editie: 

- Met een wit blad herbeginnen om er een viering van te maken en geen prijsuitreiking voor 

kampioenen 

- De aankondiging en communicatie rond het feest moet minder over kampioenen spreken en 

meer over een viering voor sporters 

Meerdere leden hebben het voorbeeld van Overijse gegeven om naar te kijken.  
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2. EK VOETBAL 

Voor het EK voetbal wordt niets meer door de gemeente georganiseerd omwille van  

budgettaire redenen. 

Handelaars en verenigingen zijn dus vrij iets te organiseren.  

Sommige handelaars en verenigingen hebben het idee om iets op de parking van de 

Koldam te organiseren. Ze willen de parking van het SJC afsluiten om een groot scherm te 

plaatsen op volgende dagen en uren voor 3 uur (net voor de wedstrijd, tijdens de wedstrijd 

en iets na de wedstrijd) :  

- 17/06 – 18:00 

- 22/06 – 21:00 

- 26/06 – 18:00 

De vraag kwam van de medewerker evenementen om dit op de sportraad te bespreken.  

De aanwezige leden zijn positief in het organiseren van een evenement op de parking. 

 

 

3. GEGEVENS  

De sportverenigingen hebben een mail gekregen op 3 januari 2024 met de vraag om de 

actuele gegevens te bezorgen: 

- Officiële of volledige naam van de vereniging 

- Ondernemingsnummer 

- Rekeningnummer  

- Administratieve zetel     

- Voorzitter  

- Secretaris 

- Penningmeester  

- Sportraadafgevaardigde  

- Sportraadvervanger 

(voornaam, naam, adres, emailadres, telefoonnummer) 

De reden is dat er werd gemerkt dat niet alle gegevens correct zijn door informatie die 

verloren is gegaan of niet gecommuniceerd werd.  

Diegenen die het nog niet hebben gedaan graag zo vlug mogelijk invullen en naar 

alexia.vandervaeren@hoeilaart.be sturen. Een herinnering wordt gestuurd naar de 

verenigingen die het nog niet hebben bezorgd.  

 

4. BOVENLOKALE ERKENNING 

De aanvragen voor een bovenlokale erkenning kunnen vanaf nu ingediend worden.  

 

Dit kan via deze link. 

Ter herinnering, de verenigingen die erkend zijn in Hoeilaart en in aanmerking zouden 

komen zijn:  

- HTC Isca 

- De Jonge Wingerd 

- De Gympies 

mailto:alexia.vandervaeren@hoeilaart.be
https://hoeilaart.be/erkenning-van-een-bovenlokale-sportvereniging
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- De Jolly Jumpers 

- Turnkring De Kelle 

 

5. SPORTSITE  

Er zijn meerdere punten besproken:  
 

1. Verloop op de sportsite  
- Alles verloopt goed.  
- Er kwamen opmerking over niet genoeg parking en fietsparking. In verband met de 

fietsparking, nu het skatepark afgewerkt is gaan, de fietsenrekken die nu naast de tennis 
staan normaal gezien weer naast het gebouw geplaatst worden.  

- Er kwam ook een opmerking dat de deuren soms toevallen, dit is dan niet aangepast in het 
badgesysteem. Als dit gebeurt betekent het vaak dat er een communicatieprobleem is 
geweest ofwel op het moment van de reservering ofwel intern om de badges aan te passen.  

- Er is geen informatie over camerabewaking, dit zit bij de technische dienst. Als er meer 
informatie over komt zal het tijdig gecommuniceerd worden.  

 
2. De berging 

De aanpassing van de berging zit bij de technische dienst. Wanneer het voorstel van aanpassing 
concreter wordt, wordt dit gecommuniceerd naar de verenigingen. 
 

3. Poetsmateriaal  
Er is poetsmateriaal voorzien voor verenigingen in de berging tegenover de trap langs de kant van de 
gang sportcentrum (vlakbij de balieruimte).  
 

4. Meldingsformulier  
Dit formulier moet gebruikt worden om problemen of opmerkingen en suggesties te melden. Dit is 
voor technische problemen zoals een lek, een vuile zaal, een badge die niet werkt, enz. 
 

5. Interne communicatie van de verenigingen  
De communicatie die vanuit de gemeente komt graag naar je leden en trainers doorsturen zodat zij 
ook op de hoogte zijn.  
Communicatie over sluitingsdata, de permanentie, het meldingsformulier, enz zijn zeer belangrijk 
voor trainers en ook leden. Andere communicatie bv over het aanvragen van sporten tijdens de 
vakantie of het vragen van de gegevens van de vereniging moeten niet doorgestuurd worden.  
 

6. Rookvrije sportsite  
Er komt een nieuwe wetgeving die maakt dat roken op en rond een sportsite verboden wordt. Dit 
treedt in vanaf 31 december 2024. Hier zal tijdig over gecommuniceerd worden naar de 
verenigingen.  
 

7. De permanentie  
De permanentie is er voor dringende interventies buiten de diensturen (weekdagen van 18u tot 6u – 
vrijdagavond tot zondag van 18u tot 8u). Dit is voor buiten de werkuren voor bv een brandalarm dat 
afgaat, stroom is uitgevallen, enz.  
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6. INFRASTRUCTUURREGLEMENT 

Ter herinnering de belangrijkste punten van het reglement:  

- Properheid van de zalen : niet met glas of eten in de zalen, van schoenen veranderen voordat 

leden de zalen betreden. Spreek je leden erop aan als ze zich hier niet aan houden. 

- Uren van reservaties respecteren: op tijd opruimen voor de volgende gebruiker en niet voor 

je eigen tijd beginnen.  

Andere gebruikers van de zalen en sportsite respecteren door het materiaal netjes op te 

ruimen. Als de leden dit niet doen, gelieve ze aan te spreken. Vergeet zeker niet het licht 

uit te doen.  

 

 

7. SENSIBILISERINGCAMPAGNE  

Het idee van de campagne is om de voornaamste problemen die er op de sportsite zijn 

hopelijk te verlagen.  

 

Dit gaat te werk via twee personages/trainers die deze problemen op een ludieke manier 

aan de kaak stellen. De personages zullen zinwolken krijgen waarin ze dingen gaan zeggen 

zoals bv: van schoeisel veranderen voordat je de zaal betreedt, je gereserveerde uren 

respecteren, niet spelen zonder reservatie, enz.  

Dit wordt gedaan in samenwerking met Vonk!. Het 1ste leerjaar gaat een achtergrond en 

namen voor de personages verzinnen en ludieke zinnetjes verzinnen ter herinnering aan 

het infrastructuurreglement.  

 

 

8. VRIJE TIJD CONTACTEREN 

Zaalwachters@hoeilaart.be en sportdienst@hoeilaart.be bestaan niet meer.  

Gelieve daar geen mails naar te sturen.  

Jullie kunnen voor alles wat te maken heeft met reservaties terecht op 

reservaties@hoeilaart.be of 02 657 05 04.  

Wat betreft andere zaken kunnen jullie het naar alexia.vandervaeren@hoeilaart.be of 

sport@hoeilaart.be sturen.  

Voor dringende zaken gelieve de balie van de vrije tijd op bovenstaand nummer te bellen 

en/of een mailtje te sturen naar vrijetijd@hoeilaart.be.  

  

Problemen moeten via het meldingsformulier gemeld worden.  

 

 

9. VARIA  

Feedback interradenoverleg (Rob) 

- Doendersbudget 

o Inschrijven kan nog  

- Jeugdraad  

o Voorzitster van de jeugdraad werkt nu bij de gemeente  

o Er is een brief naar de gemeente gestuurd met advies dat een gemeentelijke 

ambtenaar wel voorzitter van een raad zou mogen zijn 

- Memorandum schrijven, andere raden hebben dit al gedaan.  

o Zicht op de toekomst en wensenlijstje  

o Stuur suggestie en opmerking door naar ondewater.rob@gmail.com  

mailto:Zaalwachters@hoeilaart.be
mailto:sportdienst@hoeilaart.be
mailto:reservaties@hoeilaart.be
mailto:alexia.vandervaeren@hoeilaart.be
mailto:sport@hoeilaart.be
mailto:vrijetijd@hoeilaart.be
mailto:ondewater.rob@gmail.com
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- Uitpas 

o Als er vragen zijn hierover, stuur ze naar vrijetijd@hoeilaart.be  

o Jullie kunnen zelf kiezen of jullie in het systeem willen stappen 

o Voor meer informatie rond de Uitpas Druivenstreek kan je terecht op UiTPAS 

Druivenstreek | Gemeente Hoeilaart  

- Lenen van materiaal tussen verenigingen:  

o Meerdere verenigingen hebben de uitspraak gemaakt dat ze graag materiaal van 

andere verenigingen zouden willen gebruiken 

o Er is een mail gestuurd naar de verenigingen om te vragen wie materiaal zou willen 

uitlenen 

o Stuur een mail naar alexia.vandervaeren@hoeilaart.be met een lijst van materiaal 

dat je graag zou willen gebruiken en/of als vereniging akkoord bent om uit te lenen 

 

 

mailto:vrijetijd@hoeilaart.be
https://hoeilaart.be/uitpas-druivenstreek
https://hoeilaart.be/uitpas-druivenstreek
mailto:alexia.vandervaeren@hoeilaart.be

